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P r o t o k ó ł   Nr XXIII/2017 

z obrad nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Krzeszyce VII kadencji 

w dniu 27 marca 2017 r. r. 

 

XXIII zwyczajna  sesja  Rady  Gminy Krzeszyce  VII kadencji rozpoczęła się  o godz. 16.00 

 

Obrady otworzyła  Przewodnicząca Rady Gminy,  Pani Elżbieta Dominiczak.  

-powitała radnych, sołtysów, Panią Zastępcę Wójta, Pana Wójta, Panią Skarbnik, Dyrektor 

CUW Panią Teresę Herman, radcę prawnego Pana Pawła Bogackiego,  

 

- stwierdziła quorum radnych – na 14 radnych obecnych 15 radnych; Rada może obradować  

i podejmować prawomocne uchwały.  

 

Pani Przewodnicząca odczytała porządek obrad. 

Porządek obrad jednogłośnie 14 głosami za i przedstawiał się następująco: 

 

1. Sprawy regulaminowe: 

       a/ otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad, 

       b/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

2. Sprawozdanie Wójta z prac w okresie międzysesyjnym 

3. Przyjęcie opinii w sprawie sprawozdania z realizacji ustawy o wspieraniu rodziny  

i systemie pieczy zastępczej w roku 2016. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia w zakresie powierzenia gminie 

Lubniewice zadania publicznego w zakresie prowadzenia i zapewnienia w 

Środowiskowym Domu Samopomocy w Lubniewicach miejsc dla osób wymagających 

opieki, 

5.  Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do planu gospodarki niskoemisyjnej  

dla Gminy Krzeszyce.       

6. Podjęcie uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół do nowego ustroju szkolnego. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów drugiego etapu postepowania 

rekrutacyjnego do przedszkoli prowadzonych przez Gminę Krzeszyce oraz dokumentów 

niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenie kryteriów naboru do klas pierwszych szkół 

podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Krzeszyce, 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Krzeszyce w 2017 roku. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania w 2017 r. dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu na 2017r. 

12. Przyjęcie planu pracy Rady Gminy Krzeszyce na 2017r. 

13. Interpelacje, wnioski i zapytania. 
14. Zakończenie obrad. 
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b/ przyjęcie protokołów z poprzednich sesji 

 

 

14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

Protokół został przyjęty jednogłośnie 
 

Ad. 2 

 

Gmina Krzeszyce na 10 miejscu wniosek na przydomowe oczyszczalnie ścieków 

22 II spotkanie z Rada Sołecką w Muszkowie 

2 III wybór przewodniczącego Rady Scaleniowej – Zbigniew Kucharski 

3 III wizyta robocza gości z Altlandsberga 

6 III na zaproszenie szefa sejmiku województwa Lubuskiego, jako jedyny wójt z gminy 

wiejskiej na temat problemów rolników 

8 III dzień Kobiet, Spotkanie z Nadleśniczym w sprawie drogi na Kiełpin 

9 III Zebrania wiejskie w sołectwach Zaszczytowo, Krzemów – Łukomin 

13 III spotkanie w sprawie fotowoltaniki oraz z potencjalnym kupcem ,,Drewna” 

14 III spotkanie  z Panem Zbigniewem Moderem 

26 III Bieg Śladami Wiosny  w Przemysławiu 

 

Ad3/ 

Przyjęcie opinii w sprawie sprawozdania z realizacji ustawy o wspieraniu rodziny  

i systemie pieczy zastępczej w roku 2016. 

 

14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

Opinia została przyjęta jednogłośnie 

 

Pan Wiceprzewodniczący złożył wniosek o nieodczytywanie uchwał 

 

14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

Wniosek przyjęto jednogłośnie  

 

Ad4/ 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały  XXIII/128/2017 w sprawie zawarcia porozumienia  

w zakresie powierzenia gminie Lubniewice zadania publicznego w zakresie prowadzenia  

i zapewnienia w Środowiskowym Domu Samopomocy w Lubniewicach miejsc dla osób 

wymagających opieki 

 

14 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie 

Ad 5/ 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały  XXIII/129/2017 w sprawie wprowadzenia zmian  

do planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Krzeszyce.     

   

14 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie 
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Ad 6/ 

 

Pan Radny Wiesław Małaczyński: chciałbym przedstawić swoje zdanie na temat trybu  

wprowadzenia uchwały, propozycja debaty została zignorowana na komisji oświaty, nie było 

symulacji finansowej, a to wpłynie bezpośrednio na finanse gminy. Nie ma aktów 

wykonawczych ustawy, czekają nas remonty w Krzeszycach, Kołczynie, istnieje potrzeba 

wybudowania nowej sali gimnastycznej w  Kołczynie. Ta uchwała podkreśla interes 

społeczny, ale prowadzi do wzrostu zadłużenia. 

 

Pani Dyrektor CUW Teresa Herman: uchwała była przedyskutowana i przegłosowana. 

 

Pani Zastępca Wójta: na chwilę obecną,  1-6 staje się 1-8. Gimnazjum ulega wygaszeniu, nie 

ma możliwości prawnej zlikwidowania szkoły. Pozostawienie szkoły w Kołczynie nie 

spowoduje wzrostu kosztów i zadłużenia gminy. Nie ma możliwości zrobienia szkoły 

filialnej, uchwała ma pozytywna opinię kuratorium i związków zawodowych. W szkole w 

Kołczynie będzie termomodernizacja. Oświata jest droga i taka będzie, a samorządy są tylko 

wykonawcami tej ustawy. 

 

Pan Radny Wiesław Małaczyński: szkoła  w Krzeszycach wymaga remontu, czy uchwała 

powoduje skutki finansowe. 

, 

Pani Zastępca Wójta; nie powoduje na ten moment 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak: radni Małaczyński i Hendzel, mówią o zmniejszeniu godzin, 

Krzeszyce będzie zwiększało nadgodziny. Przez dwa lata nie będzie różnic. 

 

Pan Radny Andrzej Żmijak: nie będzie wiadomo jaka będzie subwencja. 

 

Pani Skarbnik: decyzje należy podjąć. 

 

Pani Dyrektor CUW Teresa Herman w § 6 skreślamy słowo projekt. 

 

 

Podjęcie uchwały XXIII/130/2017 w sprawie dostosowania sieci szkół do nowego ustroju 

szkolnego 

 

11 glosami za , 2 przeciw i 1wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła większością głosów 

 

 

Ad 7/ 

 

Pani Dyrektor CUW Teresa Herman: przypomniała treść uchwały dodano w podstawie 

prawnej art. 4 ust. 2 ustawy o ogłaszaniu aktów normatywnych, gdy jest ważny interes 

społeczny  uchwała wchodzi w życie z dniem ogłoszenia. 

 

Pan Radca Paweł Bogacki: wyjaśnił konieczność dodania tego zapisu, ze względu na ważny 

czynnik społeczny. 
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Głosowanie na dodaniem poprawki w uchwałach: w sprawie określenia kryteriów drugiego 

etapu postepowania rekrutacyjnego do przedszkoli prowadzonych przez Gminę Krzeszyce 

oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów, w sprawie określenie 

kryteriów naboru do klas pierwszych szkół podstawowych, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Krzeszyce 

14 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

 

Poprawki przyjęto jednogłośnie 

 

Głosowanie nad uchwałą XXIII/131/2017 w sprawie określenia kryteriów drugiego etapu 

postepowania rekrutacyjnego do przedszkoli prowadzonych przez Gminę Krzeszyce oraz 

dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów 

 

14 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie  

 

Ad 8/ 

Głosowanie nad uchwałą  XXIII/132/2017 w sprawie określenie kryteriów naboru do klas 

pierwszych szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Krzeszyce 

 

14 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie  

 

 

 

Ad 9/ 

Głosowanie nad uchwałą  XXIII/133/2017 w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Krzeszyce w 2017 

roku 

 

13 glosami za , 0 przeciw i 1 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła większością głosów 

 
Ad 10/ 
 

Głosowanie nad uchwałą  XXIII/134/2017 w sprawie przyznania w 2017 r. dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków 
 

14 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie 
 
Ad 11/ 
 
Głosowanie nad uchwałą  XXIII/135/2017 w sprawie zmiany budżetu na 2017r. 
 

14 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie 
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Ad 12/ 
 

Głosowanie nad przyjęciem planu pracy Rady Gminy Krzeszyce na 2017r. 
 

14 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Plan przyjęto jednogłośnie 
Ad 13/  
 
 

Pan Radny Bogusław Pawlak; jak interpretować przepisy dotyczące opłat za cmentarze za 

istniejące groby, brak takiego zapisu w uchwale. Porozmawiamy o tym na najbliższej komisji. 

 

Pan Radny Antoni Hajdajenko: można wpłaty rozłożyć na przyszłe miejsce, ale na istniejące. 
 

Pan Wójt: rozmawiałem z księdzem proboszczem na temat potrzeby dofinasowania prac 

konserwatorskich i remontowych kościoła w Muszkowie. Wystąpi z wnioskiem o dotację, jest 

ona warunkiem otrzymania dofinasowania z Urzędu Marszałkowskiego. 

 

Pan Sołtys Józef Pizuński: martwię się stanem budynku ośrodka zdrowia w Kołczynie. 

 

Pan Wójt; sanepid nie zamyka ośrodków po kontroli, tylko daję swoje zalecenia. 

 

 

Pani Zastępca Wójta: podziękowała za pomoc przy organizacji Biegu Śladami wiosny  

i wsparcie Panu Radnemu Wiesławowi Małaczyńskiemu oraz radnym za wsparcie finansowe. 

Impreza niezwykle udana.   

 

Pan Wójt: zaprosił zebranych na Bieg Olimpijski w Kołczynie, który odbędzie się 13 maja.  

 

 

 

Więcej pytań i wniosków nie zgłoszono. 

 

Pani Przewodnicząca podziękowała wszystkim za uwagę i zamknęła obrady XXIII sesji Rady 

Gminy VII kadencji. Obrady zakończono ok. godz. 17.10 

 

Protokołowała: 

……………………….. 

/Marta Buczkowska 

  


